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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 
____________ 2024. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 28. kolovoza 2024. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 28. kolovoza 2024. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  
URBROJ:  
Buzet,  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

          PREDSJEDNIK 
                            Davor Prodan 
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 ZAPISNIK 

sa 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 28.8.2024. godine 

 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 19,00 sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Sandra Šverko, stručna suradnica 1. za opće poslove u 

Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mura Kalčić Salopek, Nenad Šćulac, Leana 
Petohleb Krota, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor 
Prodan, Vedran Majcan, Elena Jerman, Iris Fabijančić i Vanja Fabijančić. 

 
Odsutni član gradskog vijeća: Elvis Černeka. 
 
Ostali prisutni: gradonačelnik Damir Kajin, pročelnice Elena Grah Ciliga, Anica 

Milković Grbac, Zvjezdana Majcan službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 
poslova pročelnika u Upravnom odjelu za financije i gospodarstvo, Roberta Kalčić 
Savatović viša savjetnica za pravne poslove u Upravnom odjelu za opće poslove, 
društvene djelatnosti i razvojne projekte, Ervina Šurković Kisiček direktorica 
trgovačkog društva Park d.o.o. Buzet, Maja Ivančić djelatnica tehničkog odjela 
trgovačkog društva Park d.o.o. Buzet, Melita Paladin voditeljica turističkog 
informativnog centra u Turističkoj zajednici Grada Buzeta i novinarka Gordana Čalić 
Šverko. 

Davor Prodan pozdravlja sve prisutne prigodnim govorom:  „Dobru večer želim 
svima, zahvaljujem vam na dolasku na 32. sjednicu, 8. saziva, Gradskog vijeća 
Grada Buzeta, ovim skupnim pozdravom otvaram sjednicu u želji da svi zajedno 
budemo produktivni u radu i okončamo ju s usvajanjem kvalitetnih odluka i zaključka.  

Usred smo još jednog meteorološkog toplinskog vala, te u pripremama za 
svečanu sjednicu Gradskog vijeća i raznovrsnih znanstvenih, kulturnih, sportskih i 
zabavnih sadržaja kojima ćemo obilježiti predstojeće rujanske dane, nadam se i 
vjerujem da će to biti na dojmljiv, zanimljiv i proaktivan način; sve to nabrojano 
organiziramo povodom Dana Grada Buzeta koji se ove godine obilježava 7. rujna 
kao spomen na "samanj" naziva "Subotina"; ona se (Subotina) u povijesnom smislu 
spominje kao glavna gradska fešta od sredine XIX. st., tada su, kako se u literaturi 
može pročitati, trgovci od Trsta do Pazina zajedno s našim poduzetnim i vrijednom 
precima s cijele Buzeštine izlagali svoje poljoprivredne i druge proizvode radi kupnje 
ili prodaje na potezu od Velih vrata na ulazu u stari grad Buzet, zatim preko Lopara - 
gdje sam, slijedi osobna digresija - proveo cijelo svoje djetinjstvo, vraćam se u 
prošlost i vidim naše prethodnike kako nastavljaju s trgovanjem, razgovorom i 
zabavom ulici Petra Flega, dodajem da se u toj memorijskoj slici nalaze posljednji 
posloženi prodajni stolovi s različitom robom na poziciji središnjeg gradskog trga 
ispred Župne crkve Uznesenja Marijina - kako ju naziva buzetski dekanat. 
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Vremeplov nas dovodi do današnjeg dana, naši pradjedovi i pranone su u 

ovakvom ambijentu svojevrsnog gradskog praznika i kroz godinu u tijelu nakupljenog 
umora od teškog i napornog rada - no bez obzira na to što je svakodnevica bila 
egzistencijalno neizvjesna oni su s radošću i velikim optimizmom iščekivali 
sutrašnjicu i susret s drugim ljudima na spomenuti dan trgovanja u starom gradu, isto 
kao i mi danas - nažalost, u neželjenom povijesnom ponavljanju dočekali i strahote 1. 
svjetskog rata; vaše i moje none i nonići iste i veće užase 2., dok smo mi kao 
suvremenici s roditeljima svjedoci i učesnici ratnih zbivanja 90-ih godina prošlog 
stoljeća u teškoj vojnoj kampanji obrambenog rata za nezavisnost i slobodu 
Republike Hrvatske; dok naša djeca i svi mi zajedno trenutno živimo u atmosferi 
neizvjesnosti i pitanja hoće se rat u Ukrajini, danas je njegov 917. dan intenzivnog 
ratovanja, te rat u Pojasu Gaze na Bliskom istoku prerasti u novi - svjetski; duboko se 
nadam i priželjkujem da će do kraja ovog mandata Gradskog vijeća ta dva rata i 
ostali sukobi na svijetu završiti pravednim rješenjem, s budućom antiratnom 
retorikom ili sličnim definiranim geopolitičkim prilikama omogućiti postupni svjetski 
sklad i prioritetnu koncentraciju znanstvenika na rješavanje uzroka klimatskih 
promjena, s obavezom svakog čovjeka u promicanju ekološke kulture kao preduvjeta 
održivog razvoja; klimatska nestabilnost je opasna, da samo nju ovog puta 
spomenem, te je pravi neprijatelj civilizacije, uz agresiju, nasilje, dominaciju i tlačenje 
bilo koje vrste. 

Približavamo se prijedlogu i raspravi o dnevnom redu, prije toga želim 
pozdraviti goste večerašnje sjednice, a to je, prvu ju spominjem, gđa Ervina 
Šurković Kisiček, vrijedna i odgovorna direktorica gradskog trgovačkog komunalnog 
društva "Park", gđa Kisiček je, kako je popularno svi zovemo, na ovoj sjednici 
izvjestiteljica po dvije točke dnevnog reda, želja mi je da se osjećate u vijećnici 
ugodno i slobodno; zatim pozdravljam novinarku, predstavnicu medija gđu Gordanu 
Čalić Šverko, ova sjednica krajem kolovoza je konkretan uvod u rujanske svečanosti 
kojima obilježavamo Dan grada Buzeta, imate zaista puno posla kako bi čitatelje 
Glasa Istre izvijestili o svemu što smo pripremili, želim i Vama da se ovdje osjećate 
prihvaćeno i dobrodošlo; pozdravljam gradonačelnika g. Damira Kajina sa svojim 
najbližim suradnicama, to su pročelnice gđe Elena Grah Ciliga i Anica Milković Grbac 
te zamjenicu pročelnice za financije gđu Zvjezdanu Majcan; također pozdravljam 
kolegicu gđu Robertu Kalčić Savatović - pravnu savjetnicu Gradskog vijeća te gđu 
Sandru Šverko - stručnu suradnicu u gradskoj upravi koja je u ovom trenutku 
zapisničarka i na kraju sve Buzećane i Buzećanke te prijatelje našeg grada koji ovu 
sjednicu prate putem društvenih mreža ili službenog YouTube kanala Gradskog 
vijeća.  

S radom ćemo krenuti na način da gđa Šverko izvrši prozivku vijećnika kako bi 
utvrdili kvorum potreban za donošenje pravovaljanih odluka, te ću vam nakon toga 
predložiti dnevni red s raspravom o njemu, zamolio bih gđu Šverko da provjeri 
prisustvo izabranih vijećnika na sjednici, time službeno započinjemo s radom“. 

Vrši se prozivka vijećnika.  
Davor Prodan konstatira da je ukupno prisutno 12 od 13 izabranih vijećnika, te 

iznosi kako su stečeni pravni uvjeti za nastavak s radom, te predlaže slijedeći  
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D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje zapisnika s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 10. 

srpnja 2024. godine. 

 

2. Usvajanje zapisnika s 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 12. 

kolovoza 2024. godine. 
 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

direktora Turističke zajednice Grada Buzeta za 2023. godinu i Izvješća o 

izvršenju godišnjeg programa rada za 2023. godinu. 

(Izvjestitelji: Damir Kajin, ovlaštena osoba za zastupanje Turističke Zajednice 

Grada Buzeta zbog spriječenosti direktorice Turističke Zajednice Grada Buzeta, i 

Melita Paladin, voditeljica turističkog informativnog centra u Turističkoj zajednici Grada 

Buzeta)  

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

trgovačkog društva Park d.o.o. Buzet za 2023. godinu (s osvrtom i pregledom 

2021. i 2022. godine). 

(Izvjestiteljica: Ervina Šurković Kisiček, direktorica trgovačkog društva Park 

d.o.o.) 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

načinu pružanja javnih usluga sakupljanja komunalnog otpada na području 

Grada Buzeta. 

(Izvjestiteljice: Ervina Šurković Kisiček, direktorica trgovačkog društva Park 

d.o.o. i Anica Milković Grbac, pročelnica) 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o ustrojstvu 

gradske uprave. 
(Izvjestiteljica: Elena Grah Ciliga, pročelnica) 

 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru članova vijeća mjesnih 

odbora na području Grada Buzeta. 

(Izvjestiteljica: Roberta Kalčić Savatović, viša savjetnica za pravne poslove)  

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o izmjenama Pravilnika o 
kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i namještenika. 
 

(Izvjestiteljica: Roberta Kalčić Savatović, viša savjetnica za pravne poslove)
    

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Buzeta u 2024. godini. 
 

(Izvjestiteljica: Leana Petohleb Krota, predsjednica Odbora za javna priznanja) 

 
 

10.  Pitanja i prijedlozi. 
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Davor Prodan otvara raspravu o dnevnom redu. Utvrđuje da se  vijećnici 

jednoglasno sa 12 glasova 'za' slažu sa predloženim dnevnim redom. 
 
 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje zapisnika s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  

10. srpnja 2024. godine. 
 

Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  
10. srpnja 2024. godine. 

 
 

TOČKA 2. 
Usvajanje zapisnika s 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  

12. kolovoza 2024. godine. 
 

Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
 12. kolovoza 2024. godine. 

 
 

 
TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

direktora Turističke zajednice Grada Buzeta za 2023. godinu i Izvješća o 

izvršenju godišnjeg programa rada za 2023. godinu. 

Melita Paladin zahvaljuje se na pozivu i prilici da predstavi rad turističke 
zajednice Buzet kao i sebe same. Iznosi kako Turistička zajednica (u nastavku:TZ) 
ima Skupštinu koja broji 14 članova, turističko vijeće koje broji osam članova, 
predsjednika te direktoricu i voditeljicu turističko informativnog centra. Nastavlja, kako 
osim redovitih poslova organiziranja manifestacija, vođenja poslova vezanih za 
iznajmljivače , vođenje društvenih mreža djelatnica vodi brigu i o održavanje čistoće 
uredskih prostorija TZ. Nadalje iznosi, kako je direktorica TZ gđa Andrea Laković na 
roditeljskom dopustu. U nastavku izlaganja iznosi statističke podatke vezanih za 
područje grada Buzeta iz sustava evizitor, uspoređujući podatke iz ove godine s 
podacima iz 2023. godine, dodaje kako na području grada ima ukupno 205 
iznajmljivača, koji posjeduju ukupno 235 objekata, 1332 ležaja i ovime se pokazuje 
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povećanje u odnosu na lanjsku godinu čemu je doprinijelo i otvaranje dva kampa. 
Nadalje, iznosi kako je statistički uočen pad dolazaka i noćenja od 7,03% odnosno 
7.92%, dok je prosječni boravak od četiri dana na razini boravka iz 2023. godine, 
najveći broj noćenja ostvarila su domaćinstva, najviše je bilo stranih posjetitelja iz 
Njemačke, Italije i Slovenije. Nastavlja sa financijskim izvješćem, napominje kako 
turistička zajednica izvorne prihode ostvaruje iz turističke pristojbe i turističke 
članarine, a ostale prihode iz javnih proračuna Grada Buzeta i Istarske županije, i iz 
prihoda turističkih zajednica koji se odnose turističku zajednicu IŽ i hrvatsku turističku 
zajednicu. Nastavlja kako je ostvareno ukupno 58.491,00 eura prihoda od toga 
29.347,00 eura izvornih prihoda i 29.143,00 eura prihoda od turističke pristojbe a 
preostali dio je ostvaren od turističke članarine. Nadalje, iznosi kako je od ostalih 
prihoda ostvareno 41.814,00 eura od toga 15.015,00 ostvareno je iz javnih proračuna 
prijavama na natječaje, 4.000,00 eura iz sustava turističkih zajednica , 19.414,00 od 
manifestacija i 2.900,00 eura koja se odnose na donacije i sponzorstva., ukupan 
prihod za prošlu godinu iznosio je 100.306.00 eura a rashod je iznosio 100.213,00 
eura. U nastavku iznosi na koje se pojedine stavke isto odnosi. Nastavlja sa 
izvješćem koje se odnosi na provedene manifestacije u 2023. godini s najavama za 
nove u 2024. godini,  TZ grada Buzeta u prošloj godini bila je organizator ili 
suorganizator sljedećim manifestacijama: Buzetskom karnevalu, Danima šparoga, 
edukacija za privatne iznajmljivače, Sajam od rožic, Natječaj margarita, Buzetsko 
ljeto u suradnji sa POU Buzet a odnosi se na Klape na kaštelu, Pineli i kokteli ljetno 
izdanje, stand up show, Ulicama naših predaka – interpretativna šetnja, Subotina i 
Subotina po starinski, Smotra domaćih rakija u Humu, Svjetski dan turizma, Festival 
istarskih tartufa, Advent  na sjeveru. Napominje, kako je TZ podržala i druge brojne 
projekte udruga i drugih organizatora, isto tako TZ aktivno radi na promociji 
događanja u gradu Buzetu putem društvenih mreža, web stranica, oglašavanjem na 
radio postajama, televizijskim emisijama i kako djelatnica turističke zajednice sama 
izrađuje plakate za manje manifestacije dok se za veće manifestacije koriste usluge 
grafičkih dizajnera i dodaje da su se tiskali novi materijali – kulturno povijesni vodiči. 
Nastavlja kako se aktivno sudjelovalo s TZ Istarske županije i naglašava kako su se 
manifestacije najavljivale novinskim presicama posebno ističe dnevni list Glas Istre i 
novinarku Gordanu Čalić Šverko. Nadalje, iznosi kako je u 2024. godini veliki dio 
manifestacija odrađen i pripremljen za buduća događanja te najavljuje novu 
manifestaciju pod nazivom Čili fest – pinguente picante, koji se održava u sklopu 
Subotine 2024. godine. 

Damir Kajin navodi iznose prihoda i rashoda, pohvaljuje rad djelatnice TZ, 
nastavlja kako se održava gotovo 200 manifestacija godišnje suradnjom TZ, POU, 
Grada Buzeta, Mjesnih odbora, škola i drugih i kako bi iste valjalo više posjećivati. 
Nastavlja, kako je zadovoljan radom TZ, kako je svaka manifestacija bila 
organizirana na najvećem mogućem nivou, navodi za primjer Sajam tartufa. Nadalje, 
iznosi kako su prije dolaska u TZ djelatnice Melite Paladin bile angažirane Ana Pisak 
i Iva Jeletić, kojima se ovom prilikom zahvaljuje, dodaje iza kojih sve manifestacija 
stoji direktno TZ, napominje kako je manifestacija Subotina po starinski ušla u „top 5“ 
manifestacija u Hrvatskoj, kako je istome veliku važnost pridonio i najmanji zlatnik, 
kao i prepiska Misala kneza Novaka koje predstavlja kapitalno djelo. Nastavlja sa 
iznošenjem iznosa sredstava koji se tiču prihoda TZ i napominje kako u TZ u ovom 
trenutku nema sredstava za dvije plaće, te dodaje kako ga smeta ne plaćanje 
turističkih pristojbi i članarina a posebno bacanje smeća na javne površine kako bi se 
izbjeglo plaćanje odvoza otpada. Nastavlja, kako se u skoro vrijeme održava više 
manifestacija s posebnim osvrtom na Subotinu, napominje kako je ovo dvadeset peta 
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godina održavanja fritaje i tom se prigodom zahvaljuje svim inicijatorima gdinu 
Sirotiću, Eleni Grah Ciliga, Brombeju, Radenku Sirotiću i ostalima koji su sudjelovali u 
toj hvalevrijednoj inicijativi. Nadalje, iznosi da se gradi cca 40 obiteljsko turističkih 
kuća, kako je Grad Buzet naspram ostalih gradova u Istri u turističkom pogledu 
zanemariv i izražava nadu da će se isto mijenjati na bolje u skladu s održivosti 
prostora. Nadalje, iznosi kako svaka gradnja objekta sa sobom nosi i problem 
uništavanja dijela javnih cesta, dodaje kako se u tim kućama za odmor često 
zbrinjavaju i radnici koji dolaze „izvana“ jer se njihov boravak u tim kućama plaća 
redovito svih dvanaest mjeseci a iznajmljivači pritom imaju manje posla i obveza i iz 
svega toga proizlazi kako je Buzet i nadalje zadnji industrijski grad, izražava nadu da 
će i dalje Buzet biti poznat po svojim manifestacijama a sve zahvaljujući ljudima koji 
iste rade i opetovano im se zahvaljuje na tome. 

Davor Prodan otvara raspravu. 
Vedran Majcan pohvaljuje rad Turističke zajednice i posebno se zahvaljuje na 

izvješću s obzirom da je isti, kako navodi „čekao“ već duži niz godina, a s obzirom da 
je u Gradskom vijeću od 2013. godine. U nastavku pohvaljuje otvaranje dva nova 
kampa, pohvaljuje još jedanput rad djelatnice TZ koja sve poslove obavlja sama šta 
kako iznosi nije laki posao. Nastavlja, kako i uz postojeće sadržaje postoji i prostora 
za daljnje proširenje turističke ponude Grada Buzeta poput Staze 7 slapova, dodaje 
kako se o istome već mnogo puta raspravljalo, nastavlja kako je mnogo problema 
vezano uz isto poput parkinga, sanitarnog čvora, vode, problem imovinsko-pravnih 
odnosa na tom zemljištu i dr. ali isto tako naglašava kako je to ujedno i veliki turistički 
potencijal.  Nadalje, iznosi kako bi trebalo raditi na rješavanju tog problema kao i 
poboljšanje pojedinih ponuda odnosno mogućnosti npr. naplata ulaznica ili  parkinga 
u Kotlima i sl., nastavlja kako i stari grad Buzet ima turističkog potencijala poput 
multimedijalnog centra koji je prazan, prizemlje zgrade suda koji je u postupku 
dobivanja dozvole za njihovo korištenje. U nastavku iznosi primjedbu na izgled 
turističkih tabli, smatra kako su iste stare i dotrajale, nastavlja te  postavlja pitanje 
spajanja Turističke zajednice Grada Buzeta sa Turističkom zajednicom općine 
Lanišće i poziva sve građane buzeštine da češće posjećuju brojne manifestacije koje 
se organiziraju. Iznosi kako je nedavno na društvenim mrežama vidio da se Buzetska 
naušnica, suvenir koji je razvijen prije nekih petnaestak godina, pronađen u jednom 
Bečkom muzeju.  

Kristijan Jermaniš iznosi kako Turistička zajednica nedovoljno komunicira sa 
Mjesnim odborima pogotovo kada je u pitanju organiziranje pojedinih manifestacija 
kao npr. Buzetske maškare. Iznosi prijedlog da se početkom svake godine sazovu 
Mjesni odbori na sastanak  kako bi se oko manifestacija koje se njih tiču dogovorili, 
odnosno sudjelovali u istima. U nastavku, postavlja pitanja u svezi neodržavanja 
ovogodišnje Margerite u sklopu manifestacije Subotina i iznosi primjedbu na 
nesankcioniranje nedozvoljenog parkiranja kampera, odn. konkretno iznosi kako je 
jedan kamper tri dana parkiran na parkiralištu Istarskog vodovoda u Buzetu. Nadalje 
se nadovezuje na izlaganje gradonačelnika po pitanju zbrinjavanja smeća privatnih 
iznajmljivača iznoseći prijedlog kako bi i TZ edukacijom iznajmljivača pomogla u 
rješavanju tog problema. 

Davor Prodan poziva vijećnike na daljnju raspravu. 
Damir Kajin iznosi kako je područje koje obuhvaća Staza sedam slapova u 

vlasništvu privatnih osoba s kojima se teško postiže dogovor oko reguliranja 
imovinsko-pravnih pitanja, dodaje kako grad isto uređuje i troši isto kao i Park d.o.o., 
a da se pritom ništa ne uprihoduje, što je sramota kako zaključuje. Nastavlja kako se 
u pogledu tzv. divljeg parkiranja kampera nije stiglo reagirati sa strane grada, te 
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postavlja pitanje zašto to nije učinio Istarski vodovod kada je kamper bio na njihovom 
parkiralištu ili jednostavno zašto se nije moglo pozvati komunalnog redara. Isto tako 
postavlja pitanje zašto se vikendom parkiralište ispred vodovoda ne naplaćuje. 
Nastavlja, po pitanju staze 7 slapova, iznosi kako mu je neshvatljivo da vlasnici 
zemljišta nisu skloni rješavanju imovinsko pravnih pitanja, ali da se po tom pitanju i 
dalje radi. U nastavku se nadovezuje na pitanje tzv. Katakombi u općinskom sudu, 
iznosi kako se čeka suglasnost Ministarstva pravosuđa, i napominje da se dobiva 
prostor bivšeg Prekršajnog suda, dio ulaza i katakombe bez arhiva. Nastavlja 
iznoseći kako je u stari grad Buzet u posljednje tri godine uloženo više od dva mil. 
eura, te slijedi još popločenje Trga Pjacaleta koji ukupno košta oko petsto tis. eura, 
za čije izvođenje je osigurano dio sredstava. Nastavlja odgovarajući na pitanje o 
spajanju turističke zajednice Buzet s turističkom zajednicom općine Lanišće te  iznosi 
kako je općina Lanišće „za“, dodaje kako je teško da će jedna osoba uz sve tekuće 
zadatke koje ima imati vremena baviti se još i ovim pitanjem i dodaje kako se na 
sredstva kojima raspolaže Lanišće ne može računati, ali da svakako ima potencijala. 

Melita Paladin zahvaljuje se na upućenim pohvalama. Nastavlja, kako je 
pitanje uređenja Staze sedam slapova u nadležnosti gradske uprave, te dodaje kako 
je ove godine ova staza ponovno markirana jer je bilo pritužbi da se markacije ne 
vide. Nadalje iznosi, kako su nove table u starom gradu naručene, i trebale bi uskoro 
stići i biti postavljene prije ovogodišnje Subotine, dodaje da se po pitanju spajanja s 
TZ Lanišće odradilo nekoliko sastanaka nastavlja kako je generalni stav da bi 
spajanje bilo dobro za obje strane i kako je ovo zahtjevan postupak koji nije moguće 
odraditi „preko noći“, nastavlja kako je za isto potrebna suglasnost i ovog Gradskog 
vijeća i općinskog vijeća Lanišće te iznosi kako bi se spajanjem otvorile mogućnosti 
za prijavljivanje na nove natječaje a time i mogućnost dobivanja većih sredstava od 
ovih koje se sada dobivaju. Nadalje iznosi kako ima informaciju da je stav novog 
ministra turizma pozitivan po pitanju spajanja manjih turističkih zajednica. Nastavlja, 
odgovarati na kritike upućene od strane vijećnika Jermaniša a odnose se na 
komunikaciju s Mjesnim odborima i iznosi kako se slaže da isto treba poboljšati i 
kako će nastojati više uključivati i Mjesne odbore u organizaciju i događanja, 
posebno kada je riječ o maškarama. Po pitanju Margerite, odgovara kako ove godine 
nije bilo zainteresiranih, nastavlja kako su lanjske godine samo mjesni odbori mogli 
kandidirati pa se stoga ove godine dala mogućnost svima da prijave kandidate, te 
dodaje unatoč produljenju roka za prijave interesa nije bilo, navodi kako je stiglo 
ukupno šest prijava što je nedovoljno da bi se proveo valjani postupak i napominje 
kako ni jedan Mjesni odbor nije poslao prijavu za kandidiranje po ovom pitanju. 
Nadalje, iznosi da po pitanju zbrinjavanja smeća Turistička zajednica je nemoćna u 
rješavanju ovog problema, napominje samo kako je svaki novi iznajmljvač upoznat sa 
obvezama koje ima i da je za tu namjenu posebno osmišljen priručnik kojega je 
izdala Turistička zajednica Grada Buzeta u kojemu se između ostalog navodi i 
raspored odvoza smeća, dodaje kako bi se eventualno moglo organizirati radionice u 
suradnji s Parkom. Nadalje iznosi, kako se za ova dva nova otvorena kampa još 
dovoljno ne zna, pa ističe nadu kako će upoznavanjem sa istima manje biti divljeg 
kampiranja na ovom području. 

Davor Prodan iznosi kako je  1999. godine bio u Gradskom vijeću Grada 
Buzeta u Odboru u kojem su bili Klaudio Marinac, Mauro Ivančić, Vlado Mikolavčić i 
on sam i da su već onda dali doprinos da Buzet  postane grad tartufa i da se ta 
tradicija održava i čuva do današnjih dana.. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira da se sa 9 
glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donosi  
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ZAKLJUČAK 
Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu direktora Turističke 

zajednice Grada Buzeta za 2023. godinu i Izvješća o izvršenju godišnjeg 

programa rada za 2023. godinu. 

 
 

TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

trgovačkog društva Park d.o.o. Buzet za 2023. godinu  

(s osvrtom i pregledom 2021. i 2022. godine). 

 

 

Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog uz video projekciju. Iznosi kako je 
trgovačko društvo Park u stopostotnom vlasništvu Grada Buzeta osnovano 1986. 
godine, i prva veća promjena u organizaciji dogodila se 2014. godine kada se 
temeljem zakona od matične firme odvojila Park odvodnja d.o.o., ukupno zaposlenih 
na neodređeno radno vrijeme sa 31. prosinca 2023. godine bilo je 37 djelatnika, a 
već slijedećih mjeseci bilo je četiri djelatnika manje i nastavlja kako je tijekom ove 
godine problem zaposlenih odn. pronalaženje nove radne snage kulminirao, posebno 
ističe kako manjka vozača kamiona i navodi kako se  na sve načine pokušava riješiti 
manjak zaposlenih. U nastavku iznosi organizacijske strukture a koja se sastoji od 
odjela tehničko ekološkog, računovodstveno financijskog i odjela operative i 
napominje kako ove službe vode i poslove koje obavlja i Park odvodnja d.o.o. Buzet. 
Nastavlja kako se poslovi dijele u 4 osnovne djelatnosti koje su: komunalne usluge, 
javna usluga gospodarenja otpadom, pogrebne tržišne djelatnosti i ostale tržišne 
djelatnosti; komunalne djelatnosti se dalje dijele u dvije djelatnosti a to su komunalne 
usluge koje služe održavanju komunalne infrastrukture koje se odnose na održavanje 
čistoće javnih površina i dr. i druga koja se odnosi na: ukop i ispraćaj pokojnika, 
tržnica i  parkirališta; gospodarenje otpadom se dijeli na prikupljanje komunalnog 
miješanog otpada svima i prikupljanje određenih vrsta komunalnih otpada; pogrebne 
tržišne djelatnosti obuhvaća sve osim ukopa i ispraćaja pokojnika i napominje kako 
ovo nije isključiva komunalna djelatnost jer isto može obavljati bilo koji subjekt koji 
ishoduje odobrenje za obavljanje tih poslova; dok u tržišne i gospodarske djelatnosti 
odnose se svi oni poslovi za koje Park d.o.o. nije primarno osnovan. Nastavlja sa 
detaljnim iznošenjem proračunskih stavaka za 2023. godinu i usporedno se prikazuje 
2022. i 2021. godina. 

Davor Prodan moli izvjestiteljicu da izlaganje privodi kraju. 
Ervina Šurković Kisiček nastavlja sa izlaganjem objašnjavajući pojedine stavke 

proračuna odnosno izvješća. Napominje kako je sve veći pritisak na  ekonomsko 
održivo poslovanje, kako je sve teže održati postojeću kvalitetu usluge i isto tako 
izražava i nadu da će se ipak iznaći rješenja da se postojeći standard odnosno 
kvaliteta usluga održi. 

Davor Prodan zahvaljuje na izvješću i otvara raspravu.  
Damir Kajin obraća se vijećniku Jermanišu po pitanju mrtvačnice u mjestu Vrh 

te iznosi kako ponuda na otvoreni natječaj nije bilo a rok za dostavu odn. otvaranje 
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ponuda  je  29.08.2024. Nastavlja, kako je za trošak vozila u komunalno poduzeće 
Park utrošeno 400 tis. eura u protekle tri godine, nadalje iznosi da su cijene usluga i 
dalje najniže od svih davatelja usluga u Istri, dodaje kako se neke naknade u Gradu 
Buzetu uopće ne plaćaju poput tzv. grobarine. Iznosi kako je grad uredan, redovito 
se čisti i kako grad prati proračun Parka ali isto tako dodaje kako cijene rastu i to je 
sve teže pratiti, u nastavku uspoređuje da je u 2021. za održavanje javnih površina 
bilo utrošeno 48 tis. eura a da je 2023. godine za istu manjenu utrošeno 77 tis. eura, 
nadalje iznosi da je za održavanje zelenih površina isto tako uočen veliki rast cijena 
tako da je za ovu namjenu 2021. godine bilo utrošen 133 tis. eura, dok je u 2023. bilo 
utrošeno 194 tis. eura. U nastavku iznosi koje su veće investicije učinjene od 2021. 
godine obnova dječjih igrališta, javna rasvjeta oko starog grada, sprave za vježbanje 
na Tombasinu su obnovljene, održavanje javne rasvjete koja se uništava, održavanje 
172 km nerazvrstanih cesta od kojih je 44 neasfaltiranih i uspoređuje kako se za iste 
2021. godine odvojilo za održavanje 72 tis. eura a u 2023. 108 tis. eura., iznosi kako 
su ceste i odroni najveći problemi, posebno odroni za koje se planira izdvojiti oko 
pola mil. eura. Nadalje, iznosi kako je u 2021. godini za održavanje groblja utrošeno 
67 tis. eura a u 2023. utrošeno je 97. tis. eura, nastavlja kako se parkiranje plaća 
samo u Humu, kako se cijena štandova u iznosu od 47 eura nije mijenjala 25 godina, 
zaključuje kako cijene rastu a naknade ostaju iste što proizvodi gubitke, i dodaje kako 
je cilj da ti gubici budu ispod 30 tisuća, nastavlja kako se posluje po pozitivnim 
propisima i da se to često „obija u glavu“. Nadalje, iznosi problem Kaštijuna odnosno 
zakonska regulativa koja dovodi do toga da ljudi sve više smeće bacaju u prirodu, 
cijena na početku 2023. je bila 71 euro plus 6,6 eura za odvoz, a od o1. siječnja 
cijena iznosi 152,00 eura i prijeti rast na 240,00 eura, nadalje iznosi kako se od EU 
povuklo 30 tis. eura i 200 tis. za potrebe voznog parka odn. kamiona. Nastavlja, kako 
je dobivena građevinska dozvola za kompostanu koja se gradi na području Griže, te 
da je za spor s Kaštijunom rezervirano 45  tis. eura. Dodaje, da se poslovalo 
pozitivno i napominje kako je prosječna plaća u Parku  911,00 eura, nastavlja da će 
sve cijene rasti zbog budućih povećanja cijena energenata i izražava nadu da će 
Park odvodnja biti uskoro pripojena Istarskom vodovodu d.o.o. i opetovano dodaje da 
će se nakon Subotine izvršiti popločavanje Trga Pjacalet u starom gradu. 

Davor Prodan poziva vijećnike na raspravu. 
Mura Kalčić Salopek iznosi kako je Odbor za prostorno planiranje, promet i 

komunalno gospodarstvo raspravljalo o izvješću i podržalo ga. 
Vedran Majcan zahvaljuje se na podnesenom izvješću koje je bilo detaljno i 

iscrpno kako navodi, pohvaljuje rad Parka d.o.o i navodi kako svaki građanin koji 
prolazi našim gradom može i sam vidjeti kako se održava i kako je grad uredan, 
posebno pohvaljuje brzinu kojom se reagira na svaki uočeni problem koji je potrebno 
riješiti, da se prate i društvene mreže pa se i na taj način uočavaju problemi koje je 
potrebno riješiti. Nastavlja, kako svakoga građanina ljuti taj nepravedan odnos s 
Kaštijunom koji je po svim modelima pogrešno postavljen a grad Buzet kao najmanji 
najviše ispašta, napominje kako ovo Gradsko vijeće daje potporu u iznalaženju 
rješenja glede spora sa Kaštijunom. 

Nenad Šćulac pohvaljuje rad Parka d.o.o. posebno brzinu reagiranja na 
probleme, dodaje kako u izvješću nedostaje popis vozila sa godinama proizvodnje 
kako bi se pojasnilo šta se točno smatra starim vozilima a posebno kad se spominju 
neke kupnje vozila starih dvadeset, deset i više godina. Nadalje navodi kako je s 
starim alatima i vozilima teško raditi i kako bi grad trebao imati više sluha za 
poslovanje Parka, jer Park sam isto ne  može osigurati s obzirom na strukturu i samo 
poslovanje koje je nekih 90% usmjereno komunalnom održavanju. Nadalje, navodi 
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kako bi se i u budućnosti trebalo više voditi računa o poslovanju Parka kao poseban 
primjer navodi neodržavanje nerazvrstanih cesta, smatra kako grad i Park previše 
sredstava daje kooperantima umjesto da se dio sredstava uloži u opremu i dodaje 
kako bi komunikaciju nadležnog odjela, Parka i gradonačelnika trebalo poboljšati. 

Davor Prodan poziva na daljnju raspravu. 
Ervina Šurković Kisiček zahvaljuje se na iskazanoj podršci, iznosi kako su i 

izrečene primjedbe „na mjestu“ nastavlja kako je potrebno učiniti još više da bi Park 
bio još bolji, nadalje navodi kako Park nije nastao 2021. godine već dugi niz ranije, 
od 1986. i da se neprestano gradio i razvijao i da dolazi vrijeme za nove naraštaje.   

Davor Prodan moli pročelnicu Milković Grbac da se očituje po pitanju 
komunikacije između odjela i Parka d.o.o. Buzet. 

Anica Milković Grbac iznosi kako je komunikacija zadovoljavajuća, nastavlja 
kako bi ista mogla biti i bolja ali s obzirom na obim poslova koje imaju nije uvijek 
moguće sve odraditi u zadanom vremenu. 

Davor Prodan iznosi kako je posao Parka izuzetno težak i zahtjevan, te da nije 
bio do sada upoznat s činjenicom da su plaće tako niske. Nadalje, navodi kako će se 
u rujnu, nakon Subotine, raspravljati o problematici plaća u Dječjem vrtiću, domu 
umirovljenika i Parku, navodi kako se sa proračunskim korisnicima pokušava donijeti 
dogovor u vezi plaća. Nadalje iznosi kako se posebno zahvaljuje  na razumijevanju, 
promptnosti, odličnoj organizaciji prilikom čišćenja i zbrinjavanja otpada 
reprezentativne zgrade učeničkog doma u Vrsaru jer je to bio preduvjet za 
inženjerske izmjere, projektiranje i izražava nadu da će se ovih dana školski 
odbor Osnovne škole V. Gržalja Buzet pozitivno očitovati na namjeru obnove zgrade i 
završetak glavnog projekta, bez kojega , kako iznosi ne može se ništa, a s njim je 
omogućen prvi korak povratka buzetske djece i građana u svoju ljetnu rezidenciju.  
Nakon  rasprave stavlja ovu točku dnevnog reda na glasanje. Konstatira da se 
jednoglasno sa 12 glasova „za“  donosi  

 
ZAKLJUČAK 

donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu trgovačkog  

društva Park d.o.o. Buzet za 2023. godinu  

(s osvrtom i pregledom 2021. i 2022. godine) 

 

 

 

TOČKA 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

načinu pružanja javnih usluga sakupljanja komunalnog otpada na području 

Grada Buzeta. 

Anica Milković Grbac iznosi kako je tijekom lipnja i srpnja provedeno e-
savjetovanje s zainteresiranom javnošću te da primjedbi i prijedloga nije bilo, nadalje 
nastavlja kako je s istim upoznat i Savjet za zaštitu potrošača koji je dao pozitivno 
mišljenje i dodaje kako je funkcija Savjeta za zaštitu potrošača da ocjenjuje odluke 
odn. da li je povećanje cijene opravdano i da se povećanjem cijene ne  ostvaruje neki 
ekstra profit odnosno da je povećanje cijene ekonomsko opravdano. Nastavlja kako 
je i Odbor za prostorno planiranje, promet i komunalno gospodarstvo raspravljalo o 
izvješću i podržalo ga te nastavlja kako je i u izvješću o radu Parka o ovoj temi 
odnosno problematici gospodarenja otpadom bilo rečeno odnosno objašnjeno. 
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Nadalje iznosi kako je situacija na tržištu po pitanju gospodarenja otpadom poprilično 
problematična od subjektivnih okolnosti koje se mogu predvidjeti poput rasta plaća i 
energenata do objektivnih poput neznanja kome će se i koliko  plaćati za 
preuzimanje otpada i sl., navodi kako je situacija na tržištu toliko turbulentna da se ni 
na razini par mjeseci ne mogu stvari predvidjeti dodajući k tome i problematiku s 
Kaštijunom. Nastavlja, kako bi se ovom Odlukom definirala cijena minimalne javne 
usluge, koja bi za kućanstva iznosila 9,86 eura plus PDV a za ostale korisnike 229,25 
plus PDV, dodaje kako je ovo povećanje nužno  iz već prije iznesenih razloga i iznosi 
mišljenje kako je vjerojatno da će se ista u skoro vrijeme ponovno mijenjati s obzirom 
na stanje tržišta. Nadalje iznosi, kako se u ovoj Odluci pojašnjavaju pojedinačne 
stavke uz povećanje cijene, koje su značajne i do sada bile teško provedive, navodi 
za primjer kada najmoprimac  ne plaća naknadu za odvoz smeća istu mora platiti 
vlasnik, navodi kako se ovom Odlukom detaljnije razrađuju pojedine situacije koje se 
događaju a prethodnom Odlukom nisu bile u tolikoj mjeri objašnjene. 

Ervina Šurković Kisiček nadovezuje se na izlaganje pročelnice Milković Grbac 
navodeći kako je u jednom konkretnom slučaju gdje je  vlasnik prenio na 
najmoprimca obvezu plaćanja naknade za uslugu prikupljanja otpada a da je 
najmoprimac u osobnom stečaju tako da su sve predložene ovrhe neprovedive, a 
najmoprimac i nadalje koristi tu uslugu koju nije moguće naplatiti, nastavlja kako se 
rukovodeći i ovakvim primjerima nastojalo detaljnije predvidjeti situacije da se  usluga 
koja je izvršena naplati. Nastavlja, kako je novom Odlukom predviđena mogućnost i 
obilaska objekta  odnosno očevidom utvrditi pojedine činjenice. 

Maja Ivančić dopunjuje obrazloženje prijedloga te iznosi kako navedena cijena 
od 229,95 eura za privredu nije konačna cijena, jer slijede umanjenja, ističe kako je 
ovo bilo potrebno istaknuti kako ne bi došlo do zbunjivanja odnosno pogrešnih 
interpretacija. 

Davor Prodan otvara raspravu. 
Nenad Šćulac navodi kako je ovu Odluku nužno donijeti s obzirom na 

problematiku gospodarenja otpadom odnosno na troškove koji neprestanu rastu, 
nastavlja kako problem otpada je prisutan više od petnaest godina, razloga tomu je 
kako navodi u promjeni različitih struktura na državnoj razini i kako se nitko nije 
snašao po ovome pitanju pa tako postoje različite obveze koje su se prihvatile a nisu 
se u stanju ispuniti, nastavlja kako je dodatni nered napravljen na razini Istarske 
županije od Kaštijuna do jednog nevjerojatno nejasnog načina upravljanja tim 
društvom pa do mikro razine gdje se plaćaju grijesi ostalih sudionika iako se naše 
komunalno poduzeće izuzetno trudi što i same brojke isto potvrđuju, kako navodi. 
Nastavlja, kako će se cijena u skorije vrijeme sigurno opetovano povećavati i 
vjerojatno je kako navodi da će ovi problemi još godinama biti prisutni, s time dodaje 
kako je stoga potrebno pregovorima pristupiti hrabrije jer će se u protivnome plaćati 
probleme drugih, nastavlja da se grad  i nadalje mora zauzimati za rješavanje ovog 
problema te ističe kako smatra da Gradsko vijeće grada Buzeta mora donijeti 
rezoluciju o stavu gradskog vijeća po pitanju zbrinjavanja otpada jer će se u 
protivnom sve svaliti na leđa grada. Dodaje, kako smatra potrebnim da se formira tzv. 
Društvo za otpad na razini Istarske županije, koje bi bilo kako navodi, sastavni dio 
tvrtke koja će se zvati kako god i ističe da bi gradovi i općine trebali postati vlasnici 
tog društva a ne kako je to sada da su grad Pula i Istarska županija vlasnici pa oni 
međusobno imaju različite stavove koje je teško usuglasiti, a situacija s otpadom je 
sve gora. Nadalje iznosi, kako smatra da je borba za svoje stavove i rješavanje ove 
problematike trebala biti puno jača u ove posljednje tri godine, da je konačno vrijeme 
da se hrabrije istupi i bori za svoje stavove, jer će u protivnom naše društvo doći u 
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probleme, a ono dobro funkcionira, dodaje kako opetovano traži da se donese 
rezolucija po ovom pitanju. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira da se 
jednoglasno sa 12 glasova „za“  donosi  

 
ZAKLJUČAK 

donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javnih 

usluga sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Buzeta. 

 Davor Prodan određuje stanku od 15 minuta. 
 
 

 

TOČKA 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni 

Odluke o ustrojstvu gradske uprave 

 

Elena Grah Ciliga iznosi kako je ova postojeća Odluka iz 2016. i da je u 

mjesecu veljači izvršen neposredni inspekcijski nadzor kojim je naloženo usklađenje 

postojeće Odluke o ustrojstvu sa važećim zakonskim odredbama odnosno Zakonom 

o područnoj lokalnoj samoupravi, dodaje kako se zapravo radi o tome da se termin 

„gradska uprava“ zamijeni sa terminom „upravna tijela“ odnosno da se čl. 3. Odluke 

uskladi sa čl. 53. Zakona, dodaje da se ovdje radi o usklađivanju nazivlja. 

Nenad Šćulac iznosi kako je ovo usklađenje jasno s obzirom da je po 

inspekcijskim nadzorima  potrebno postupati. Nastavlja, kako je ovo bila prilika da se 

neke stvari promijene, poslože, a o kojima je bilo riječi prethodne tri godine ali i više 

od deset godina prije kako navodi, da se odnosi unutar gradske uprave promijene od 

državnog poljoprivrednog zemljišta, da se pojedine djelatnosti odvoje, nastavlja kako 

primjećuje da za ovo nije bilo volje i da je bolje ići „linijom manjeg otpora“ umjesto 

napraviti novi ustroj gradske uprave. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira da se 

jednoglasno sa 12 glasova „za“  donosi 

 
      ZAKLJUČAK 

donosi se Odluka o izmjeni 

        Odluke o ustrojstvu gradske uprave 
 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru članova vijeća 

mjesnih odbora na području Grada Buzeta 

Roberta Kalčić Savatović iznosi da je grad pristupio izradi ove Odluke kako bi 
istu uskladio s novom Zakonskom regulativom i Statutom grada Buzeta vodeći pritom 
računa o posebnosti lokalne samouprave. Nastavlja, kako je predmetnom Odlukom 
propisano pasivno i aktivno pravo glasa, tijela koja provode izbore za članove vijeća 
Mjesnih odbora, održavanje izbora, mandat, nespojivost dužnosti, kandiranje 
članova, tijela za provedbu, glasovanje i utvrđivanje rezultata. Dodaje, kako je Zakon 
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mijenjan i da je prethodna Odluka iz 2011. godine zastarjela. Podsjeća kako je 
odluku o raspisivanju izbora prije donosio gradonačelnik dok  je sada ovlast prenijeta  
na Gradsko vijeće. Dodaje, kako je mandat članova Mjesnih odbora istekao i kako se 
uskoro očekuje raspisivanje izbora za članove Mjesnih odbora grada Buzeta, te kako 
je prijedlog Odluke bio na javnom savjetovanju na koju nije bilo primjedbi. Napominje, 
kako ni Odbor za statutarno-pravna pitanja nije imao primjedbi na prijedlog ove 
Odluke i moli predsjednika predmetnog Odbora da se očituje o istome. 

Nenad Šćulac iznosi kako je ova Odluka usklađenje sa zakonom i kako Odbor 
za statutarno-pravna pitanja nije imao nikakvih primjedbi. Nadalje iznosi po pitanju 
datuma održavanja izbora za Mjesne odbore da su se u pravilu izbori poklapali sa još 
nekim izborima na nacionalnoj razini i održavali su se isti dan. Nastavlja, kako je 
neizvjestan točan datum održavanja predsjedničkih izbora postoji samo zakonski 
okvir unutar kojega se moraju održati, pa će se još razmatrati datum raspisivanja 
Izbora za članove mjesnih odbora. Nastavlja, kako je trošak izbora jednak da li se 
održavaju sami ili ne, jer je propisana posebna procedura odn. odvojenost jednih od 
drugih, dodaje da  se ovdje radi samo o izlaznosti jer je za ove izbore karakteristično 
da je izlaznost izuzetno mala pa se ovako pokuša motivirati ljude da izađu na izbore. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira da se 

jednoglasno sa 12 glasova „za“  donosi 

ZAKLJUČAK 
donosi se Odluka o izboru članova vijeća mjesnih odbora  

na području Grada Buzeta 

 
 

TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o izmjenama 

Pravilnika o kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i namještenika 
 

 Roberta Kalčić Savatović iznosi da je neposrednim inspekcijskim nadzorom 
utvrđena nepravilnost u odredbi važećeg Pravilnika o kriterijima i načinu ocjenjivanja 
službenika i namještenika iz 2013. godine u kojemu stoji da se ocjenjivanje 
službenika   i namještenika donosi rješenjem do 31. siječnja tekuće godine, dok je 
Zakonom o službenicima i namještenicima u lokalnoj područnoj (regionalnoj) 
samoupravi čl. 94 propisano  da se službenici i namještenici ocjenjuju najkasnije do 
31. ožujka za prethodnu kalendarsku godinu, dodaje kako je isto iz navedenog 
razloga bilo potrebno ispraviti. 

 Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
donosi se Pravilnik o izmjenama 

Pravilnika o kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i namještenika 
 

 
 

 
 
 



14 

 

TOČKA 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja  

Grada Buzeta u 2024. godini 
 

Leana Petohleb Krota iznosi prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja za 
2024. godinu s kratkim objašnjenjem koje je dao Odbor za javna priznanja grada 
Buzeta, navodi kako je ukupno pristiglo 25 prijedloga, od toga 22 redovna prijedloga i 
3 nagradne stipendije. Nastavlja, da  dva prijedloga Odbor nije uzeo u daljnje 
razmatranje, jedan prijedlog sukladno čl. 11 st.1 Odluke  ne zadovoljava uvjete, odn. 
priznanje se ne može dodijeliti za obavljanje poslova radnog mjesta, dok se jedan 
prijedlog ponavlja iz prošle godine kada je nagrađen, dok su se dva prijedloga 
odnosila na istog kandidata i razmatralo se kao jedan prijedlog. Nadalje iznosi, kako 
se u 2024. godine predlaže dodijeliti 22 priznanja kako slijede: Zbog ostvarenih 
izvanrednih školskih i izvanškolskih rezultata tijekom  osnovnoškolskog i 
srednjoškolskog obrazovanja te studija Odbor predlaže da se slijedećim učenicima i 
studentima dodijeli pohvalnica: Gloriji Kodelja, Viti Flego, Mariji Gržinić, Nikol Gržinić 
Emi Lozančić, Viti Perišić,  Heli Šavko , ''Boškarini'' s mentoricom Kristinom Pavletić 
Prodan, Futsal ekipi 5. i 6. razreda s mentorom Darkom Černehom,  pohvalnice se 
dodjeljuje i učenicima Srednje škole Leu Vivodi i Tomiju Sirotiću te srednjoškolcima 
koji se školuju izvan Grada Buzeta Emili Radović i Aronu Vivodi. Prava na nagradnu 
stipendiju ostvarili su slijedeći studenti: Lucia Fabijančić, Jan Grbac i Korina Zugan a 
zbog predanog rada i angažmana u društenom životu zajednice Odbor predlaže da 
se pohvalnica dodijeli i Dalidi Marušić; Za dodjelu godišnje nagrade grada Buzeta 
predlaže se Darko Černeha, Majer transporti te Danijel Pek i Katarina Prpić. U 
nastavku objašnjava razloge zbog čega se predmetne nagrade dodjeljuju – Darko 
Černeha učitelj, trener i mentor, voditelj Sportskog školskog društva Pinguente, koje 
je pod njegovim vodstvom posljednjih  godina ostvario zapažene rezultate na 
državnim i županijskim natjecanjima školskih sportskih društava, dodaje kako će 
spomenuti samo neke od njih: osvojeno 1. mjesto u futsalu za djevojčice do 6.azreda 
ostvareno u lipnju ove godine i osvojeno 3. mjesto u rukometu u 2022. godine, 
nadalje kao predsjednik Tenis kluba Buzet Darko Černeha uspješno je organizirao 
ljetnu kamp u Novom Vinodolskom za učenike viših razreda osnovne škole čak i u 
vrijeme korone, te redovito sudjeluje u provođenju škole plivanja u suradnji sa 
Gradskim društvom Crvenog križa, te se zbog njegovog doprinosa i angažmana kao 
mentora, voditelja i trenera u radu s učenicima i sudjelovanja u aktivnostima 
zajednice predlaže da se Darku Černehi dodijeli godišnja nagrada grada Buzeta. 
Nadalje iznosi, drugi prijedlog godišnje nagrade,  Majer transporti, obrt za cestovni 
prijevoz robe vlasnika Valtera Majera, navodi kako obrt kontinuirano posluje i 
doprinos razvoju gospodarstva na području Grada Buzeta, nastavlja kako je obrt 
osnovao pok. Karlo Majer 1969. godine i da isti ove godine slavi 55. godišnjicu 
poslovanja i trenutno zapošljava 21 osobu, današnji vlasnik Valter Majer bio je aktivni 
član Udruženja obrtnika Buzet, dva mandata bio je član Skupštine a obnašao je i 
dužnost predsjednika ceha prijevoznika i bio član upravnog odbora. U nastavku 
nastavlja sa iznošenjem prijedloga za treću godišnju nagradu grada Buzeta, koja bi 
se dodijelila Danijelu Peku i Katarini Prpić, radi angažmana na području kulture i 
umjetnosti kao i promociji Buzeta, Buzećani Danijel Pek i Katarina Prpić iz tvrtke 
Antitalent producenti su kratkometražnog igranog filma „Čovjek koji nije mogao 
šutjeti“ koji je na ovogodišnjem 77. festivalu u Cannesu dobio Zlatnu palmu , nadalje 
iznosi kako osim njihovog velikog uspjeha na svjetskoj razini svoju uključenost u 
zajednicu i doprinos u promociji Buzeta dokazuju i dugometražnim filmom Terenska 
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nastava realiziran s Buzetskim osmašima u školskoj 2022/23. godini a čija se 
promocija tek očekuje. Nadalje iznosi i objašnjava prijedlog nagrade Zlatnog grba 
Grada Buzeta za koju se predlažu Klapa Pinguentum i Vilma Jeletić, navodi da  
Klapa Pinguentum ove godine obilježava 30. godina rada i postojanja, u tom dugom 
periodu postojanja ostvarili su iznimne uspjehe koji su rezultirali dobivanjem brojnih 
nagrada i  najviših ocjena stručnih žirija za interpretaciju i izvođenje klapskih napjeva 
i pjesama te u nastavku  izdvaja samo pojedine: 1. nagrada žirija na festivalu klapa u 
Omišu 2013. godine, pobjeda u superfinalnoj večeri dalmatinskih klapa u Omišu 
2011. godine, 1. nagrada žirija na festivalu Istre i Kvarnera 2006., 2008. 2009.,2016., 
i 2019. godine i nagrada žirija na međunarodnom festivalu klapa 2017. godine u 
Perasu, dodaje kako klapa  surađuje s velikim brojem glazbenika  te ističe posebno  
kako su pjesmom „Mladost“ surađivali sa glazbenikom Brunom Krajcarom koji je 
2009. godine usvojio Porin u kategoriji albuma etno glazbe, nastavlja kako klapa 
aktivno sudjeluje na kulturnim događanjima na području RH kao i na području grada 
Buzeta, umjetnički voditelj klape je Sanjin Radović  a klapa djeluje u okviru 
Glazbenog društva Sokol Buzet. U nastavku iznosi drugi prijedlog,  Vilma Jeletić 
1994. godine osnovala je Taekwon-do klub Buzet, kojem je od prvog dana 
predsjednica, klub je tijekom postojanja osvajao brojne nagrade i odličja na državnoj i 
međunarodnoj razini, Vilma Jeletić sudjelovala je i u osnivanju Kickboxing saveza 
Hrvatske a svoju posvećenost ovoj suvremenoj borilačkoj disciplini okrunila je 
osnivanjem Kickboxing kluba Fighter Buzet prije 10 godina. Nastavlja kako je 
predložena u tri mandata bila i predsjednica Sportske zajednice grada Buzeta, 
aktivno trenira u klubu i prenosi svoju ljubav prema sportu mlađim generacijama, 
osim iznimnog angažmana u području sporta, uključena je u društveni život zajednice 
i redovita je sudionica buzetskih manifestacija koje promoviraju lokalne običaje i 
tradiciju i baštinu poput Subotine po starinski i Festivala istarskog tartufa, dodaje da 
stoga Odbor predlaže da se Vilmi Jeletić dodijeli Zlatni grb grada Buzeta za doprinos 
razvoju i promicanju ugleda grada Buzeta osobito u području sporta i promociju 
lokalne baštine. 

Elena Grah Ciliga iznosi kako je u dijelu Odluke koji se odnosi na godišnju 
nagradu dobitnika Valtera Majera, potrebno ispraviti na način da ono glasi Majer  
transporti obrt za cestovni prijevoz robe vlasnika Valter Majer.  

Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja  
Grada Buzeta u 2024. godini 

 
 

 
TOČKA 10. 

Pitanja i prijedlozi. 
 

Kristijan Jermaniš upućuje tri pitanja gradonačelniku: prvo pitanje odnosi se na 
broj neupisane djece u vrtić za predstojeću pedagošku godinu i da li grad ima 
rješenje za neupisanu djecu, drugo pitanje odnosi se na popravak i asfaltiranje cesta 
oštećenih odronima koje se ponavlja već više puta kako navodi isto tako da je najava 
asfaltiranja bila objavljena i na društvenim mrežama ali se asfaltiranje još uvijek nije 
dogodilo iako su se na takvim cestama dogodile i neke nezgode, treće pitanje odnosi 
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se na prostorni plan Grada Buzeta  i četvrto pitanje odnosi se na prostorni plan koji 
se odnosi na područje Mala Huba. Nastavlja kako je pred dvije godine dobiven 
materijal od probijanja tunela Učka, pa postavlja pitanje kada će se isto poravnati, i 
nastavlja sa pitanjem  u kojoj su fazi dogovori s  investitorima koji su zainteresirani za 
Malu Hubu. 

 Vedran Majcan postavlja pitanja nadležnoj pročelnici i gradonačelniku, a koje 
se odnosi na izgradnju POS stanova u Buzetu – u kojoj je fazi, da li će biti raspisan i 
kada natječaj za izvođenje radova, koliko se stanova planira izgraditi i da li su već 
stanovi zauzeti nekakvim bodovnim listama i da li se građani i daje mogu javljati. 
Drugo pitanje upućuje gradonačelniku, a odnosi se na imenovanje člana nadzornog 
odbora Istarskog vodovoda d.o.o. Buzet sa područja Grada Buzeta, a tragom 
informacije da je već drugi puta od strane Skupštine Istarskog vodovoda odbijen 
predloženi član. 

Mikela Blagonić upućuje pitanje gradonačelniku i vladajućoj koaliciji u ovom 
gradskom vijeću, a odnosi se na politiku raspolaganja gradskom imovinom. 
Nastavlja, kako isto pitanje postavlja iz razloga šta su na posljednjem Natječaju za 
prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buzeta bile objavljene i dvije čestice od kojih 
je jedna lokva a druga čestica je seoski rezervoar. Nastavlja, kako se velika važnost 
pridaje raspolaganju vodom i vodnim resursima pa se stoga posebno postavlja ovo 
pitanje kako su se te čestice našle na prodaji tim važnije, posebno naglašava 
važnost seoske lokve za nekadašnje vrijeme koja se je uredila zajedničkim radom 
svih seljana a sada je na prodaji. 

Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanja za gradonačelnika prvo se odnosi 
na realizaciju projekata od posljednje sjednice Gradskog vijeća do ove sjednice, 
drugo pitanje se odnosi na probleme funkcioniranja Lovačkog društva Mirna Buzet i 
treće pitanje odnosi se na rekonstrukciju ceste Buzet Motovun. 

Nenad Šćulac iznosi da će prije postavljanja pitanja odgovoriti, a smatrajući da 
je prozvan u ime vladajuće koalicije, a odnosi se na politiku raspolaganja gradskom 
imovinom te dodaje da je vijećnica upoznata sa djelokrugom poslova  gradonačelnika 
i gradskog vijeća tako da o postavljenom pitanju ne bi znao odgovor s obzirom da 
odluku o tome donosi gradonačelnik na prijedlog nadležnog upravnog odjela. U 
nastavku iznosi primjedbu na vrijeme dostave materijala za gradsko vijeće, i moli da 
se dogovoreno poštuje. Drugo pitanje upućuje Upravnom odjelu za gospodarenje 
prostorom, a odnosi se na sudski spor za firmom Geoprojekt i postavlja pitanje šta je 
u tom pogledu učinjeno, nastavlja sa pitanjem odlaganja smeća iznad Selca i 
nadovezuje se na pitanja prošle sjednice koja se odnose na plakatiranje stabala, 
išaranih tabli i autobusnih stajališta, plakatiranja  i dr. a kako navodi u nadležnosti su 
komunalnog redara i dodaje kako su izvješća komunalnog redara potrebna da se vidi 
učinjeno i kako bi se direktno moglo uputiti konkretna pitanja, te moli informaciju u 
svezi navedenog. 

Davor Prodan postavlja pitanja pročelnici Milković Grbac, a odnose se na: 
kada se očekuje javna rasprava po pitanju 5. izmjena i dopuna prostornog plana 
Grada Buzeta, moli za precizan odgovor do slijedećeg četvrtka, nadalje postavlja 
pitanje kada će ići postupak javne nabave za energetsku obnovu sportske dvorane s 
obzirom da je novac dobiven prije nekih mjesec i pol dana. Sljedeće pitanje upućuje 
pročelnici Eleni Grah Ciliga, a vezano je na dobivanje suglasnosti Školskog odbora 
osnovne škole „V. Gržalja“ Buzet koje se odnosi na nastavak građenja školskog 
odmarališta u Vrsaru. Nastavlja sa postavljanjem pitanja upućenima upravnom odjelu 
za gospodarenje prostorom, a odnosi se na poplave u naselju Verona izazvane 
većim oborinama a radi neadekvatne odvodnje firme Drvoplast i postavlja pitanje 
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vezano za  rekonstrukciju nerazvrstane ceste Most -  Lokarija. U nastavku se 
zahvaljuje vijećnici Blagonić na postavljenom pitanju te navodi kako nije znao da su 
sporedne čestice išle u prodaju i dodaje kako vjeruje da postoji suglasnost Mjesnog 
odbora glede prodaje ovih čestica. Nastavlja, kako se smatra da su bolji upravitelji 
privatnici od grada ili županije ili države, što potvrđuje i primjerima iz Huma i starog 
grada gdje je kupac Aura d.o.o., dodaje da se protiv prodaje nema ništa ako se radi o 
razumnom poslu, no u slučaju kada se radi o tradicijskom vlasništvu i ekologiji stvari 
su drugačije, navodi da će gradonačelnik bolje odgovoriti na ovo pitanje. 

Damir Kajin odgovara kako će se učiniti sve da se djeca upišu u vrtić i 
objašnjava kako postoji problem jer nema radne snage u Dječjem vrtiću, nastavlja 
kako se u tri godine šest puta vršila korekcija plaća za razliku od doma umirovljenika 
jer su u tom trenutku plaće bile veće od onih u državnim domovima, nastavlja kako 
grad Buzet redovno poštuje zakonsku odredbu po kojoj sva djeca iznad treće godine 
života moraju imati osigurani boravak u vrtiću. Nastavlja,  da se po pitanju asfalta tri 
puta obećavalo asfaltiranje, isto nije učinjeno i iznosi kako je zadnja informacija da će 
se isto u što skorije vrijeme učiniti, i dodaje kako se po pitanju odrona izdvojilo oko 
500 tis. eura, kako svaki odron košta oko 100 tis. eura. U nastavku odgovara po 
pitaju prostornih planova i navodi da će detaljnije o tome govoriti pročelnica i dodaje 
kako se je u protekle tri godine napravilo kompletnu prostorno plansku rekonstrukciju,  
nastavlja kako je u proračunu za  Malu Hubu osigurano 75 tis. eura da se dovede 
nešto materijala i da se isto poravna, napominje kako se je preko Hrvatskih voda u 
ovu zonu povukla značajna sredstva, donirani kamen i donirani kamioni materijala, 
investitori su Burlović i Hrvatske ceste. Nadalje iznosi kako se sa Hrvatskim cestama 
dogovara oko zamjene cestarske kuće, kako je bilo planirano da će se zamijeniti 3 
tis. kvadrata uz cestu ali se zbog veličine silosa od istoga odustalo i traži se nova 
lokacija negdje neposredno kod Nerineta. Nastavlja sa davanjem odgovora na 
postavljena pitanja vijećniku Majcanu i iznosi da se po pitanju POS stanova nalazimo 
u fazi ishođenja građevne dozvole i da je postupak vodio APN a ne grad Buzet, 
dodaje da se ovdje radi o zgradi od 1050 kvadrata, ukupno 15 stanova, i napominje 
da se sada zakonom mijenjaju odredbe i da APN sudjeluje sa 990,00 eura, stan se 
može prodati za maksimalno 1300 eura. Nadalje iznosi da je vodovod sveti gral, da 
sve može stati ali vodovod ne, nastavlja kako se opskrbljuju pojedini centri i navodi 
kako ovakvo ponašanje osuđuje ali se iz istoga može i zaključiti poruka „nemojte nas 
prozivati jer od nas i živite“, nastavlja kako su svi protiv spajanja odvodnje osim u 
Buzetu, napominje kako osuđuje ponašanje i gosp. Basaneza i ponašanje 
gradonačelnika Rovinja i Poreča koji su članovi IDS-a i iznosi kako ne zna zašto 
takvu politiku vode i napominje da je vodovod dobio puno njegovim zalaganjem ali i 
da je grad Buzet dobio puno od vodovoda. Nastavlja s odgovorima na postavljeno 
pitanje vijećnice Blagonić i iznosi kako je na čelu Mjesnog odbora Sovinjak član i 
njezine stranke odnosno IDS-a te dodaje kako iza toga pitanja stoji gospodin Majer i 
navodi kako je ovdje problem međuljudskih odnosa, nadovezuje se na pitanje 
prodaja nekretnina u vlasništvu Grada Buzeta i navodi kako se za neke zgrade na 
području MO Stari grad  vrši procjena a radi eventualne prodaje. Nadalje, odgovara 
na pitanje vijećnice Črnac Dujanić a po pitanju učinjenoga od prošle sjednice 
gradskog vijeća do danas, i iznosi kako je dobiveno gotovo 30 tis. eura bespovratnih 
sredstva Ministarstva prostornog uređenja za izradu 4. prostornog plana putem 
eplanova. Nastavlja kako se Dariju Ugrinu isplatilo 12.500,00 eura i problem sa 
domom u Mlinima je riješen. Nadalje iznosi, da su mjerači brzine na Selcima, Svetom 
Ivanu do kamere koštali  cca. 13.000,00 eura, dodaje kako se radovi na Trgu fontana 
privode se kraju isto se može reći i za cestu od Abrama do Škuljara, odron kod 
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Pengara se sanira ovih dana i njegova je cijena oko 100 tis. eura, povučeno je 5 tis. 
eura za Subotinu po starinski, nastavlja kako je potpisan Ugovor o energetskoj 
obnovi dvorane od 738 tis. eura i kako se može krenuti s javnom nabavom u mjesecu 
listopadu, do sutrašnjeg je dana otvoren natječaj za izvođenje radova za kapelicu na 
Vrhu, uskoro se potpsuje ugovor o popločavanju Trga Pjacalet koji stoji više od pola 
mil. eura i nastavlja kako je u ovih mjesec dana ministar Fabijan potpisao i još se 
čeka gosp. Radolovića da potpiše za sud, i napominje kako ima još projekata no 
iznosi kako nije spreman o tome u ovome trenutku govoriti. Nastavlja po pitanju 
Lovačkog društva Mirna, iznosi kako članovi toga društva dolaze do njega i radi se o 
nekih 150 članova te udruge sa 140 lovačkih tzv. čeka, 40 pojilišta i 40 hranilica, i 
dodaje kako osobno smatra da je gospođa Ines Jerman ta osoba koja osporava 
Skupštinu i da je dovela do toga da se lovci ne mogu posvetiti lovu zadnjih 
tridesetpet dana i smatra kako je Branko Golojka u pravu po tom pitanju. Dodaje 
kako vjeruje da će se njihov problem riješiti, i da ukoliko se u isto budu umiješala 
upravna i sudska tijela nikada se ne zna kako će isto trajati ni kada će završiti. 
Dodaje kako je i  sada u tijeku inspekcijski nadzor zbog osobe koja je sve to 
pokrenula. Nadalje, odgovara na pitanje sanacije ceste Buzet Motovun i navodi kako 
je u tijeku revizija projekta te da se očekuje natječaj za izvođenje radova koncem ove 
godine. Po pitanju Geoprojekta napominje kako je bilo najmanje petnaestak 
zajedničkih sastanaka radi postignuća dogovora i još se ne vidi rezultata s obzirom 
da je ono šta se traži previše kako napominje, dodaje da se po pitanju prostorno 
planske dokumentacije očekuje okončanje cijelog postupka do kraja ove godine. U 
nastavku odgovara po postavljenom pitanju u vezi odmarališta u Vrsaru, kako je 
Školski odbor Osnovne škole „V. Gržalja“ Buzet poslao odgovor na idejno 
arhitektonsko rješenje dana 27. kolovoza 2024. godine kojega je kako iznosi vidio 
danas, 28. kolovoza 2024. godine te ga čita u cijelosti „Očitovanje Školskog odbora 
na Idejno arhitektonsko rješenje Đački heritage Buzet – Vrsar – sukladno 
zaprimljenom dopisu od dana 08. kolovoza 2024 godine, KLASA:943-01/12-01/17 
URBROJ:2163-05-01-24-11, Školski se odbor, nakon održane sjednice 26. kolovoza 
2024. godine, očituje kako slijedi:  
1. Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za daljnju rekonstrukciju, adaptaciju i 
opremanje zgrade odmarališta Đački heritage Buzet – Vrsar. 
2.. Traži se sklapanje Aneksa Ugovora o osnivanju prva građenja sklopljenog između 
Osnovne škole „Vazmoslava Gržalje“ Buzet i Grada Buzeta (KLASA:404-04/13-01/1, 
URBROJ:2106-23-01-13-02, dalje u tekstu: Ugovor( od 08. svibnja 2013.). 
3. Traži se povećanje kuhinjskog prostora u kojem bi se za vrijeme boravka djece 
omogućila priprema i serviranje toplih i hladnih napitaka i jednostavnih obroka. 
4. Traži se premještaj prostora vino i tartufi, smještenog kao izložbeni prostor u 
prostoru restorana, u prostor u kojem je sukladno Idejnom rješenju predviđen Caffe, 
odnosno isti prenamjenjen u shop ili trgovinu prodajom proizvoda lokalnih buzetskih 
obrtnika i poduzetnika, a u svrhu promicanja buzetskih običaja, tradicije i 
gastronomije. S poštovanjem, u potpisu Sandra Flego v.r.). 
 Nastavlja da će se pitanje vode u naselju Verona riješiti kada se iznađu sredstva za 
ovu namjenu. 

Anica Milković Grbac odgovara na pitanja asfaltiranja kako su ista bila 
dogovorena i kako je sada zadnje obećanje da će se isto napraviti za osam dana. 
Nastavlja po pitanjima prostornog plana, napominje kako je isto u završnoj fazi i kako 
se ovih dana nalazi s službenom osobom koja je planove izrađivala te da će onda 
moći definirati  točan datum i vrijeme kada će planirati javna rasprava. Nastavlja da 
se za nasipavanje Male Hube planira provesti postupak jednostavne nabave do kraja 
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ove godine i time bi se okončali radovi u tom dijelu grada, trenutno je tamo dio 
prostora zauzet od strane firme Nera d.o.o. radi privremenog odlagališta materijala 
koji se doprema sa Riječke ulice kako iznosi. Nastavlja, po pitanju  POS stanova gdje 
se kako navodi, nalazimo  u fazi ishodovanja građevne dozvole te je zatražena  
dopuna glavnog projekta, a šta se tiče liste za POS stanove iznosi kako bi se nakon 
dobivanja građevne dozvole krenulo sa radovima, najprije se pozivaju kandidati sa 
liste po redoslijedu kako su bodovani i koji su potpisali uvjete na koje pristaju da 
sklope kupoprodajni ugovor, dodaje da ukoliko su neki kandidati u međuvremenu 
riješili stambeno pitanje i odustali od kupnje, natječaj se ponavlja odn. ponovno se 
raspisuje novi javni poziv te se kandidati ponovno rangiraju. Na pitanje o 
raspolaganja imovinom u vlasništvu grada navodi kako će se pismeno očitovati 
nakon provjere svih činjenica, a po pitanju rješavanja spora s tvrtkom Geoprojekt 
navodi da se u više navrata sastajalo, da su se nudila neka neprihvatljiva rješenja i 
kako se odluke po ovakvim sporovima ne mogu donašati po principu „danas i odmah“ 
šta se je u više navrata tražilo, te navodi kako smatra da će se unatoč svemu ovaj 
spor riješiti u skoro vrijeme. Dodaje kako je primila na znanje primjedbe dane u 
pogledu komunalnog reda u vezi plakatiranja i sl. te podnošenja izvješća komunalnog 
redara. U nastavku iznosi kako će se postupak javne nabave za sportsku dvoranu 
raspisati najvjerojatnije početkom listopada, po pitanju poplava u naselju Verona 
napominje kako isto mora provjeriti pa da će dati odgovor kao i za pitanje ceste Most 
Lokarija. 

Elena Grah Ciliga odgovara na pitanje koja se tiču upisa djece u Dječji vrtić 
„Grdelin“ i navodi kako se na natječaje koje dječji vrtić raspisuje redovito nitko ne 
javlja, tako je bilo upitno da li će se formirati grupa od 12 djece jasličke skupine, 
dodaje da je uvedena novina kojom ministarstvo traži da se djeca koja se upisuju u 
vrtić upišu i u sustav ministarstva te da ministarstvo zaključuje upise, dodaje kako se 
isto tako postavlja pitanje kako će se tretirati  djeca na popisu, a koji nemaju  uvjeta 
za upis te je poslan upit ministarstvu po tom pitanju. Napominje kako postoji čak i 
mogućnost ponovljenog natječaja za tu skupinu djece, nadalje dodaje da osim tih 12 
neupisane djece ostalo je „vani“ i 11 djece koja ne ostvaruju uvjete.  

Nenad Šćulac iznosi kako podržava stav koji je iznesen glede rješavanja 
problema s tvrtkom Geoprojekt i nastavlja kako je takav čvrst stav izostao kada je 
riječ o Istarskom vodovodu, dodaje kako se zahvaljuje na ukazanom povjerenju 
glede predlaganja članstva u nadzornom odboru Istarskog vodovoda. 

Davor Prodan iznosi kako se nije dao odgovor na nepravovremeno 
dostavljanje materijala za sjednice gradskog vijeća. 

Roberta Kalčić Savatović iznosi da kada stručna služba dobije gotove 
materijale isti se dostavljaju na meil adrese vijećnika, napominje da ukoliko materijali 
nisu dostavljeni isti se ne mogu poslati i nastavlja kako je stručna služba na 
raspolaganju za bilo kakve sugestije ukoliko se smatra da je bio neki propust ili tome 
slično, dodaje kako je jedan od često navedenih razloga i preopterećenost te dodaje 
da bi u budućnosti bilo potrebno iznaći bolje rješenje po pitanju dostave i slanja 
materijala vijećnicima. 

Davor Prodan iznosi kako će se po ovom pitanju još raspravljati i poziva 
vijećnike na daljnju raspravu. 

Damir Kajin iznosi kako po saldu dužnika, grad potražuje 272 tis. eura ako se 
tu odbije farma Vukovina Fiolić, Istra d.d. u stečaju, Puljanku, sa Meatorom je grad u 
kompenzaciji kako iznosi, radi se oko 130 tis. eura, za Cimos je dogovoreno 5 tis. 
eura na tjedan. Nadalje iznosi kako je lista  dužnika fizičkih osoba oko 160 tis. eura. 
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 Davor Prodan primjećuje da više nema kandidata za raspravu, zahvaljuje se 
Školskom odboru Osnovne škole V. Gržalja Buzet na dostavljenom očitovanju i  
zahvaljuje se svim sudionicima sjednice te zaključuje 32. sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Buzeta. 

 
 Sjednica je završila s radom u 23,35 sati. 

KLASA: 024-03/24-01/8 
URBROJ: 2163-3-01-01-24-12 
Buzet, 28.8.2024. 
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